
1. zápisnica zo zasadnutia OZ Bellova Ves 
dňa 02.02.2012 

 
 
Prítomní: Starosta obce: Anna Baloghová 
Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 
Kontrolór obce: ospravedlnil sa 
Hostia: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 1. Zahájenie 
                2. Určenie zapisovateľa, overovateľa zápisnice 
                3. Prenájom nebytových priestorov 
                4. Diskusia k prejednávanému bodu 
                5. Uznesenie 
                6. Záver 
 
1. Zahájenie  
Starostka obce privítala poslancov a prítomných ľudí. 
P. Mgr. Kuchta požiadal o doplnenie programu „ Diskusia občanov“. 
     Hlasovanie:        za: p. Mgr. Kuchta               proti: 0                    zdržal sa: p. Rajcsányiová 
                                     p. Mgr. Majoroš                                                              p. Rózsárová 
                                     p. Dunajová - Spily  
 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľa zápisnice 
Starostka obce určila zapisovateľku Líviu Rózsárovú, overovateľov zápisnice p. Rajcsányiovú 
a p. Dunajovú – Spily. 
Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí p. Mgr. Kuchta, a p. Mgr. Majoroš. 
      Hlasovanie:          za: p. Mgr. Kuchta               proti: 0                    zdržal sa: 0 
                                        p. Mgr. Majoroš 
                                        p. Dunajová – Spily 
                                        p. Rajcsányiová 
                                        p. Rózsárová  
 
3. Prenájom nebytových priestorov 
Starostka obce oboznámila poslancov, že p. Tapšík podal žiadosť o ukončenie nájomnej 
zmluvy (pohostinstvo, potraviny) dohodou ku dňu  15.02.2012, s tým, že  sa predbežne 
dohodol s p. Milanom Bellom o prevzatí zariadenia prevádzok a pokračovaní v činnosti.  
P. Dunajová – Spily povedala, že p. Krištofík  už v septembri požiadal o prenájom 
nebytových priestorov v obci, ktoré bolo zamietnuté. Vytkla pani starostke, že sa malo 
vyvesiť na úradnej tabuli oznámenie o prenájme nebytových priestorov a malo by sa spraviť 
výberové konanie. Starostka jej vysvetlila, že pre krátkosť času, obec nemôže zostať bez 
zásobovania s potravinami.  
P. Bella požiadal o slovo. Oboznámil poslancov, že záujemcov o krčmu bolo viac, ale nikto 
zatiaľ nebol za p. Tapšíkom. Oni sa dohodli aj na odstupnom, lebo p. Tapšík investoval do 
nebytových priestorov, prerobil elektriku a celkové zariadenie týchto priestorov.  
P. Dunajová-Spily sa opýtala p. Bellu, čo ponúkne obci, keď dostane priestory, lebo ich 
žiadosť s projektom by rozvíjala obec. 
P. Majoroš povedal, najlepšie by bolo, keby p. Tapšík osobne povedal svoj názor aké 
odstupné bude žiadať, keď sa nedohodnú o prenájom. P. Dunajová-Spily sa opýtala pani 



starostky ako vidí túto situáciu. Odpovedala, aby obec nezostala bez zásobovania potravín pre 
občanov. Pani starostka zavolala p. Tapšíkovi, ktorý prisľúbil, že sa za chvíľu zastaví na 
zasadnutí.  
Pani Morihlatková sa prihlásila o slovo. 
Pani starostka jej dala slovo. P.  Morihlatková oboznámila poslancov, že chce prešetriť 
odpredaj pozemku p. Kovácsovej. Apelovala na starostku, aby ukázala doklady o zaplatení 
pozemku p. Kovácsovej. Starostka odpovedala, že doklady o zaplatení pozemku môže ukázať 
v úradných hodinách na obecnom úrade. Pani Kovácsová poslednú splátku platila v októbri, 
ale vklad na kataster bol požiadaný iba v januári.  
P. Morihlatková povedala, že pani starostka porušila zákon, keď pani Kovácsová kúpila 
pozemok, malo visieť oznámenie na tabuli, že sa predáva obecný pozemok a mala dať naň 
vecné bremeno. Opýtala sa poslancov, ktorý je ochotný vyžiadať na katastri uznesenie v tejto 
veci. 
P. Morihlatková sa opýtala  
 - prečo sa robili nájomné zmluvy, keď poslanci o tom neboli informovaní, 
- prečo sa spravila nájomná zmluva s p. Pudmerickou, keď trvalý pobyt má v Potônskych  
Lúkach                                                                                                                             
- aby p. Androvics neprechádzal aj cez jej pozemok,  
- z čoho sa platili odmeny advokáta za január a február, keď zmluva bola podpísaná iba 
v marci.  
- čo robí kontrolór obce, keď tieto situácie mal sledovať on. 
- v akom riešení je verejné osvetlenie, prečo nie sú dodatky k dielam a faktúra na internete 
a z čoho bude financovaná DPH.  
Pripomenula, že zmluva je neplatná, lebo 1. ETAPA by mala byť dokončená do  90. dní od 
účinnosti zmluvy a začatia prác. 
Informovala poslancov, že na obecnom úrade vyžiadala súpis majetku a dostala zdrap papiera. 
Opýtala sa tiež poslancov, či sa dá takto fungovať v obci. 
Pani starostka sa opýtala pani Morihlatkovej, kde boli keď úradoval jej predchodca. Ona 
nespreneverila žiadne peniaze, ale iný starosta zanedbal svoju robotu, nechodil na konkurzy 
a rozpredali sa obecné pozemky v rámci konkurzu.  
P. Tapšík sa dostavil na zasadnutie. Vysvetlil poslancom, že sa dohodol s p. Bellom, že by 
všetko odovzdal aj s tovarom jemu, časovo je zaneprázdnený, našiel si inú robotu.  Ak sa 
nedohodne s obcou, tak všetko čo investoval do týchto priestorov rozoberie a odíde. 
Maximálne by zostal do konca februára, ale rád by to vyriešil hneď, preto by bolo vhodné sa 
dohodnúť. 
P. Majoroš navrhol stretnutie v pondelok s tým, že na úradnej tabuli a web stránke sa vyvesí 
oznam o prenájme nebytových priestorov  potravín a pohostinstva.  
Poslanci súhlasili s týmto návrhom. Starostka dala hlasovať. 
     Hlasovanie:         za: p. Mgr. Kuchta            proti: 0           zdržal sa: 0 
                                      p. Mgr. Majoroš 
                                      p. Dunajová-Spily 
                                      p. Rajcsányiová 
                                      p. Rózsárová 
 
P. Eckerová sa opýtala, prečo nesvieti v obci verejné osvetlenie. 
P. Majoroš poprosil pani starostku o celú dokumentáciu VO. Starostka im povedala, že budúci 
týždeň sa môžu zastaviť na obecnom úrade a pozrieť si túto dokumentáciu. 
 
Pokračovanie rokovania ohľadom prenájmu nebytových priestorov bude 06.02.2012 o  
20,00 hod. 



 
 
 
 
 
 

Pokračovanie rokovania  
prenájom nebytových priestorov 

dňa 06.02.2012 
 
 
Starostka obce privítala poslancov a prítomných ľudí.  
Oboznámila poslancov, že oznam bol vyvesený na obecnej tabuli a na web stránke. 
Vzhľadom na to, že do 06.02.2012 do 16,00 hod. neobdržala obec žiadnu žiadosť o prenájom 
nebytových priestorov okrem p. Bellu. Na zastupiteľstvo sa dostavil p. Hrušovský 
s manželkou, ktorí mali záujem o prenájom nebytových priestorov, avšak do stanovenej 
lehoty nepodali písomnú žiadosť, tak im nebolo vyhovené.  
Starostka dala hlasovať o prenájom nebytových priestorov p. Bellovi. 
   
  Hlasovanie:       za: p. Mgr. Kuchta                proti: p. Dunajová-Spily                 zdržal sa: 0 
                                 p. Mgr. Majoroš 
                                 p. Rajcsányiová 
                                 p. Rózsárová 
 
P. Dunajová – Spily sa vyjadrila, že je proti, lebo oznam nevisel aspoň 15 dní na úradnej 
tabuli. P. Mgr. Majoroš a Mgr. Kuchta sa dohodli, že pripravia novú nájomnú zmluvu do 
stredy a dohodli sa s pani starostkou, že si ju prejdú na stretnutí v stredu.  
P. Dunajová- Spily sa opýtala, prečo nemôže obec prevádzkovať potraviny a pohostinstvo 
sama. P. Majoroš povedal, že obec nie je podnikateľsky subjekt. Obec však môže takýto 
subjekt založiť čo však vzhľadom k finančnej situácii obce nepovažuje za najvhodnejšie 
riešenie.  
Pani starostka oboznámila poslancov, že dnes  06.02.2012 o 15,55 hod. bola prijatá do pošty 
OcÚ petícia na odvolanie starostky. O postupe oboznámi poslancov v čas a v zákonnej lehote 
zvolá zasadnutie OZ. 
 
Na záver sa poďakovala všetkým prítomným za účasť. 
 
 
 
Zapísala: Rózsárová                                                                         
 
 
Overovatelia: Anna Rajcsányiová                                                        Anna Baloghová 
                                                                                                                 starosta obce 
                       Alexandra Dunajová - Spily 

 


